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Verzonden: zondag 17 december 2023 20:57 

Aan: +AW Gríffie Albrandswaard <griffie@albrandswaard.nl> 

cc: 

Onderwerp: Handen af van park Rhoon ! 

(geanonimiseerd)

Aan: Leden gemeenteraad, college en burgemeester 

Laat ik mij eerst even aan U voorstellen. Ik heet en ik woon al ruim 28 

jaar aan de Perelaer. Ik kom iedere dag in het Park. 

(geanonimiseerd)

27 november heb ik gebruik gemaakt van mijn inspreekrecht. Er zijn plannen om 3000 m2 

van ons pas, voor veel geld, heringerichte park op te offeren voor een megabasisschool. 23 

leslokalen voor 600-700 leerlingen. 

De Julianaschool heeft nu iets meer dan 400 leerlingen. De geplande nieuwbouw vervangt 2 

oude gebouwen en wordt gebouwd op de groei. Die voorziene groei komt voornamelijk van 

de nog te bouwen wijk “de Omloop”. De gemeente meent haast te moeten maken en heeft 

de keuze toegespitst op 2 locaties. Deze zijn Sportlaan/Park en Rivierweg. 

Hoewel er niet wordt overlegd met omwonenden en gebruikers, en zij ook niet van deze 

plannen op de hoogte zijn gesteld, is er wel veel contact met de school. Deze voert een 

duidelijke lobby voor locatie Park. Uit de ingezonden brieven blijkt dat gesprekken worden 

gevoerd en dat veel rekening gehouden wordt met hun wensen. 

De gemeente Albrandswaard is de laatste 10-15 jaar flink gegroeid. Bij de bouw van nieuwe 

wijken horen voorzieningen en scholen. Zo ook in de wijk Portland en Valkensteyn. Door de 

enorme krimp van leerlingenaantallen van de scholen in het centrum is bij de bouw van 

Essendael niet voor een nieuwe school gekozen. Zo konden meer huizen worden gebouwd. 

Bij de bouw van de wijk “de Omloop” kan dit niet. Ingeschat wordt dat de Julianaschool 6 

leslokalen tekort komt. Logisch zou zijn om een nieuwe school te bouwen tussen Essendael 

en “de Omloop”. Daar wonen de meeste kinderen , daar komt de verwachte groei vandaan. 

Ik hoorde een gloedvol betoog van de wethouder mevr van Ginkel. Zij zegt het belang van de 

kinderen voorop te stellen. Niemand zal daar tegen zijn. Door te kiezen voor locatie de 

Omloop wordt zeker gekozen voor de belangen van kinderen. De school kan immers ruimer 

worden opgezet. Niet de in de wet minimale ruimte van 3 m2 per kind maar meer. Dat 

kinderen die vlakbij een basisschool wonen en zelf naar school kunnen is een groot cadeau. 

Zelfstandigheid stimuleren is 1 van de sterkste punten van de Nederlandse opvoeding. Dit 

wordt voor de kinderen uit de wijken Essendael en de Omloop mogelijk omdat er geen 

gevaarlijke wegen dienen te worden overgestoken. 

Kinderen worden veelal gebracht. Even snel,snel met de auto. In een nieuwe wijk kan een 

ander belangrijk punt voor de bouw van de nieuwe school worden opgelost: 

verkeersveiligheid. Niet achteraf pleisters plakken maar een doordacht plan. De Omloop 

biedt meer, dicht bij de sportvelden en slechts 10 minuten lopen naar de sporthal aan de 

Sportlaan. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



44 woningen minder in de wijk “de Omloop” is 1 van de voornaamste redenen dat deze 

optie niet serieus wordt onderzocht. Het verlies daar is natuurlijk eenvoudig op te lossen 

met bouw op de dan vrijgekomen locaties van de Julianaschool. 

Mensen die een huis kopen in de wijk de Omloop weten meteen dat daar de school komt. 

Het gebouw kan zo worden gebouwd dat de bewoners van Essendael geen geluidsoverlast 

ervaren. Als je eigen kinderen naar deze school gaan is een school dichtbij een groot 

voordeel. 

Wanneer voor het park wordt gekozen zullen bezwaarprocedures niet uit blijven. Gelukkig 

zijn meerdere omwonenden goed verzekerd. Verder valt te verwachten dat velen 

planschade zullen eisen. Zij mochten er immers vanuitgaan dat zij aan de rand van een park 

gingen wonen.Dat is iets heel anders dan een megabasisschool. 

Nog een paar laatste overwegingen. 

Een gemiddelde basisschool heeft 200 leerlingen. 

Een basisschool is groot vanaf 350 leerlingen. 

Een basisschool die 2x zo groot is past dat in een dorpse omgeving? 

Past zo’n megabasisschool in een park? 

De meeste basisscholen binnen onze gemeente krimpen. 

De verwachte groei is pas nodig als de nieuwe wijk er is en zal binnen 10 jaar niet meer nodig 

zijn. 

Het aantal basisschool leerlingen neemt jaarlijks met 3000 af in Nederland. 

Voor de bouw van de school is veel gemeenschapsgeld nodig. Dat rechtvaardigt breder te 

kijken dan alleen optie 1 of 2. Er zijn meer belangen dan die van de school en de kinderen. 

Alles moet worden meegenomen. 

Waterberging en natuur. De functie van het park als groene oase. In de wijken rond het park 

wonen voornamelijk senioren. Dat is de grootste groep inwoners van Rhoon. 

Is er alleen sprake van een school of ook van kinderopvang. De geluidsnormen verschillen 

nogal tussen deze 2 functies. Toen wij 28 jaar geleden op zoek waren naar een huis speelde 

het park een grote rol bij de keuze. De vijver voor de deur en een park waar niet gebouwd 

mag worden. De garantie dat wij in een rustige groene omgeving zouden wonen. 

De meeste omwonenden wonen hier al tientallen jaren. We hebben alle veranderingen van 

het park meegemaakt. Soms met gejuich, soms met verbazing. Het uiterlijk veranderde, de 

functie niet. Het park is het kloppende hart van ons dorp. We gaan er even wandelen, met 

kinderen en kleinkinderen naar de hertjes en de speeltuin. We laten er de hond uit. Dit is in 

onze dorpskern het grootste stukje groen. Laat dat aub niet verpesten voor een 

megabasisschool. 

Het vertrouwen in politiek en bestuur is historisch laag. De bewoners van Rhoon verwachten 

van U behoorlijk bestuur. Fouten en uitgestelde beslissingen mogen niet worden afgewend 

op de inwoners van Rhoon. 

Graag kom ik de standpunten van gebruikers en omwonenden van het park persoonlijk aan 

U toelichten. 

Met vriendelijke groet 




